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Inhoudelijk jaarverslag en financiële resultatenrekening 2022 
 
In 2022 heeft de Adviesraad weer de gebruikelijke routine van het overleg opgepakt. 
Ook de overleggen en contacten met ambtenaren van de gemeente konden weer als normaal 
plaatsvinden.   
 
Terugkijkend op de plannen van de Adviesraad, zoals verwoord in het Jaarplan 2022, heeft dat 
geresulteerd in het volgende: 
 
• Versterken van de burgerparticipatie 

De Adviesraad is van mening dat de burger nog steeds te weinig in beeld is bij de ontwikkelingen 
van nieuw beleid. Dit blijft dus een aandachtspunt voor de Adviesraad. 

 
• Het intensiveren van contacten met uitvoerende instanties, instellingen, burgerinitiatieven, 

vertegenwoordigende organisaties, buurt en wijkwerkers, enz. mag meer vorm en inhoud gaan 
krijgen.  
Dit, net als het organiseren van een achterban waarmee beoogd wordt beter geïnformeerd te 
blijven over ontwikkelingen in bredere en engere zin, wordt ook meegenomen in de nieuwe 
werkwijze van de Adviesraad.  

 
• Het organiseren van studiedagen om de eigen werkwijze en de te volgen koers van de Adviesraad 

te ontwikkelen en te sturen 
In mei 2022 hebben we met de gehele Adviesraad gereflecteerd op onze werkwijze met als 
resultaat een wijziging van onze werkwijze.  
Onze toekomstige werkwijze hebben we vastgelegd in het praatpapier “Werkwijze Adviesraad”.  
Dit praatpapier zal de leidraad zijn voor de komende jaren.  
Het komt er op neer dat voor de Adviesraad het perspectief van de burger centraal staat, vóóraf én 
onderzoekend! Dat de Adviesraad een brug wil slaan tussen de systeemwereld en de leefwereld 
van burgers. 
De vraag die hierbij centraal staat is: “Hoe krijgen de burgers toegang tot dat wat bedacht is”. 
Toegang heeft betrekking op “het kunnen gebruik maken van”. 
Wij willen tijdig geïnformeerd worden over plannen van de gemeente zodat wij als Adviesraad 
betrokken worden en mee kunnen denken in de verdere uitwerking van de plannen. De manier 
waarop dit vorm gegeven wordt zal in 2023 verder uitgewerkt worden.  

 

• De Adviesraad heeft in samenwerking met de Cliëntenraad Participatiewet ’s-Hertogenbosch in 
maart 2022 een politiek debat georganiseerd voor de gemeenteraadsverkiezingen.  
Met het organiseren van dit debat beoogde de Adviesraad de inhoudelijke thema’s rond jeugdhulp 
en Wmo extra te belichten en de activiteiten van de Adviesraad te promoten bij een bredere groep 
burgers.  
Aan dit goed bezochte debat hebben alle 17 politieke partijen meegedaan. De onderwerpen 
werden ingeleid door een persoonlijk verhaal, waarna de woordvoerders van de partijen konden 
reageren en hun visie op de toekomst gaven. De discussie richtte zich vooral op hóe deze 
voorzieningen moeten en/of kunnen veranderen en verbeteren. 
Het debat stond onder leiding van Huub van Mackelenbergh, voorzitter van FC Den Bosch en 



 
 

professioneel discussieleider. De avond werd puntig afgesloten door Eric Alink, kroniekschrijver 
van ‘s-Hertogenbosch en columnist van het Brabants Dagblad.  

 
• In 2022 is de Adviesraad overgestapt van provider voor haar website en is er een begin gemaakt 

met de plannen om  een vernieuwde website te bouwen waar mogelijk ook meer interactie met de 
achterban mogelijk is.  

 
• De Adviesraad heeft dit jaar 9 maal vergaderd, waaronder een reflectiebijeenkomst. 

Waar we in het verleden nog 2 x per jaar een overleg met de wethouder hadden is dat dit jaar niet 
het geval geweest.  

 
• De Adviesraad heeft dit jaar in september afscheid genomen van haar voorzitter Frans Leenders. 

Hij is 6 jaar voorzitter geweest en was in totaal 9 jaar lid van de Adviesraad.   
Mede door het feit dat we de eerste helft van het jaar met 7 leden, daarna met 6 leden, waren 
hebben we ons moeten focussen op die onderwerpen die het meest om onze aandacht vroegen.  
We hebben het afgelopen jaar veel energie gestoken in het vinden van nieuwe leden. Inmiddels 
zijn we bijna voltallig en hopen dit in 2023 te kunnen voltooien.  
 

Het afgelopen jaar is een jaar geweest van bezinning en het maken van nieuwe plannen.  
De Adviesraad zal deze plannen in het nieuwe jaar verder vormgeven en wil zo tot een werkwijze 
komen waarin de burger zich gehoord en gekend voelt. De ontwikkeling van de burgerparticipatie was 
het doel en zal ook in de komende jaren het doel blijven.  
 
De Adviesraad kijkt uit naar het komende jaar en hoopt dat de samenwerking in de nieuwe vorm met 
de gemeente ons beiden meer zal opleveren. 
 
Op de volgende pagina treft u het financieel overzicht over 2022. 
 
  



 
 
Resultatenrekening 2022  
 
Saldo bank 1-1-2022   € 24.809,24 
Saldo spaarrekening 1-1-2022   € 13.000,17 
  
Secretariële ondersteuning € 6.183,90   
    
Huur vergaderruimte € 276,22  
 
Studiedag € 1.987,15 
 
Verkiezingsdebat € 1.974,40 
    
Representatie  € 1.085,28    
    
Materiaalkosten € 7,56  
 
Communicatiekosten € 217,80   
    
Bankkosten  € 133,06    
  
    
Subsidie gemeente 's-Hertogenbosch   € 19.000,00 
  
    
Saldo bank 31-12-2022 € 31.943,87    
Saldo spaarrekening 31-12-2022 € 13.000,17    
    
 € 56.809,41 € 56.809,41 
  
    
 
 
Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 
Marjolein Thijssen 
 
Namens de procesgroep: Marjolein Thijssen, Karin Möller, Inge Melis 
Adviesraad Wmo en Jeugdhulp gemeente ‘s-Hertogenbosch 

 


